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REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
OSNOVNA ŠKOLA „CENTAR“ 
Podhumskih žrtava 5        
 51000 Rijeka 
 

 

 

 
       KLASA: 007-04/22-02/11 
       URBROJ: 2170-55-01-22-2 
       Rijeka, 22. rujna 2022.god. 

  
 

PRIOPĆENJE 
 

sa 21. (dvadesetprve)  sjednice Školskog odbora, održane  22.rujna 
2022.godine, s početkom u 12,00 sati u prostorijama OŠ „Centar“ 

 
Predsjedavatelj: Vesna Majetić-Linić,prof. 
                                                      
                                                                DNEVNI RED    
                                                 
                                             

1. Usvajanje Zapisnika sa prethodne sjednice Školskog odbora – 
Izvjestitelj Predsjednica ŠO 

2. Izbor osiguravateljske kuće za ugovaranje osiguranja učenika od 
posljedica  nezgoda 

 
 
Predsjednica ŠO  predlaže dopunu Predloženog dnevnog reda  novim točkama: 

3. Imenovanje voditelja ŠSD Centar Rijeka 
4. Razno  

 
Predloženi dnevni red  s dopunama je dat na usvajanje. 

 
Zaključak:  
Predloženi  dopunjeni dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

 
 

Točka 1. 
 

Zaključak:  
Zapisnik sa 20. sjednice Školskog odbora je usvojen jednoglasno – sa  4 glasa za. 
 

 
Točka 2. 

     Slijedom navedenog, donosi se jednoglasna 
 

Odluka 
    Polica osiguranja učenika od posljedica nesretnog slučaja u školskoj godini 
2022./2023. sklopiti će se sa Euroherc osiguranje d.d. 
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Točka 3. 
Članovi ŠO jednoglasno su donijeli 
 
                                                                       Odluku 
        Za voditelja ŠSD „Centar“  za školsku godinu 2022./2023. imenuje se Nikola 
Babić, učitelj tjelesne i zdravstvene  kulture. 
 
 

Točka 4. 
     Pod točkom razno, ravnateljica je upoznala prisutne  da su dana 21.9.2022.  
gradonačelnik g. Filipović, sa dogradonačelnicima gđom. Krpan i g. Palčevskim,  
predstavnicom Odjela za odgoj i školstvo  gđom. Sušanj i predstavnicima Odjela za 
upravljanje imovinom  gđom. Šulina, g.Čauševićem, gđom. Jovanović i gđom. Moguš, 
obišli zgradu Škole s obzirom da se smatra da su u govoreni radovi saniranja vanjske 
ovojnice i krovišta Škole dovršeni. Preostaje još otklanjanje nedostataka  izvedenih 
radova. Boja stolarije promijenjena je iz bijele u smeđu sukladno nalogu 
konzervatora. Obavljeni su i restauratorski radovi , montirani novi istaci na ovojnicu. 
Preostalo je još samo uklanjanje štete nastale za vrijeme dok je Škola bila bez 
odgovarajućeg krovišta. Radovi se  odvijaju u učionici br.7 – sanira se parket nakon 
što su oličeni strop i zidovi.  
Službena primopredaja radova  još nije izvršena. 
Ravnateljica ističe kako se nada da će Škola ući u program koji predviđa tekuće  
investicije, kako bi se  uredila unutrašnjost Škole. 
             
 
Zapisnik vodio :                                                                     Predsjednica Školskog odbora: 
Vjeran Starčić                                                                        Vesna Majetić Linić, prof. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


